
  

From: post@vulusjolaget.no  

Sent: Tuesday, August 29, 2017 10:03 AM 
To: 'Robert Fjerdingen'  

Subject: SV: Ad. hytterenovasjon. 

  
Hei, 
  
Takk for tilbakemelding.  
Jeg er litt redd for at IR banker igjennom eventuelle endringer av renovasjonsforskriften uten at dere 
har kommet med noen innspill og før at prosessen starter på Verdal. Vi mener at vårt forslag også 
kan komme fra dere på Verdal og jeg tror det kan være lurt at også en av dere sender inn forslag til 
endringer innen fristen 1 sept. Jeg vet, av erfaring med IR, at de kommer til å bruke argumentet; 
«rart at det er innspill kun fra dere på Levanger» Grunnen til det er jo enkel all den tid det kun er 
hytteeierne i Levanger (av 9 kommuner) som har gått så grundig inn i saken. 
Jo flere som sender inn forslag, gjerne vårt forslag, dess sterkere står saken for oss hytteeierne som 
skal betale denne kostnaden. 
  
Hva tror du om det ? 
  
Arne dag 
  
Fra: Robert Fjerdingen [mailto:robertf@vktv.no]  
Sendt: 28. august 2017 21:28 
Til: post@vulusjolaget.no 
Emne: Ad. hytterenovasjon. 
  

Hei. 
Inns Hytteeierforening har med stor interesse fulgt aksjonsgruppa på Levanger 
sitt engasjement og arbeide i renovasjonssaken. 
I det vi viser til mottatte mailer og info, og også diskusjon i eget styremøte nylig, 
er vi kommet fram til at vi pr.dato ikke har ytterligere innspill vedr. revisjon av 
renovasjonsforskriften. 
Vi er spente på hva og hvordan IR vil legge opp hytterenovasjonen i Verdal.  
Først når vi har den infoen kan vi mene og si noe om hva vi synes. 
Riktige kontaktpersoner hos oss er:  Kis Tove Berntsen (leder) kis-tove@vktv.no 
og  Robert Fjerdingen (renovasjonssaken) robertf@vktv.no. 
Vår tidligere leder Marianne Lyngstad   marlyngs@hotmail.no  kan strykes fra listen. 
Med vennlig hilsen 
Robert Fjerdingen. 
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